
Komuniké ze zasedání výkonného výboru JmKFS dne 5. 9. 2022 
 

Ekonomické informace:  

• Zprávu podal předseda VV JmKFS pan Vladimír Kristýn. 

 

Memoriál Jaroslava Sommernitze: 

• Propozice turnaje budou zaslány všem účastníkům a hostům v termínu do 12. 9. 2022. 

 

Danube-Moravia Cup:   

• VV JmKFS schválil přípravný kemp mládežnického výběru U17 v Rosicích u Brna. Turnaj 

se koná ve dnech 13. - 15. 9. 2022 v Bratislavě. 

 

Akce Komise mládeže a Trenérské rady: 

• Grassroots manažer JmKFS pan Stanislav Schwarz předložil plán akcí mládežnických výběrů 

OFS a KFS zpracovaný Komisí mládeže JmKFS. Bude vytvořen sdílený dokument pro 

všechny OFS a KFS. 

 

Zprávy z odborných komisí a různé: 

• VV JmKFS schválil rozdělení dotace na dopravu pro mládežnické kluby JmKFS.  

• RB Lipsko – podmínky spolupráce nastaveny, garantem za JmKFS byl schválen pan Radek 

Kocián. 

• VV JmKFS schválil na žádost organizačního výboru Planeo Cup uhradit pronájmy hracích 

ploch v úvodních kvalifikačních předkolech. 

• V turnajích MOS (halová i venkovní část) zůstávají nadále stejná pravidla financování. 

Veškeré náklady v základní části  hradí  OFS (MěFS) z vlastních zdrojů, finálová kola se 

hradí z prostředků JmKFS.  

• Sekretář JmKFS informoval o tvorbě nových webových stránek a nového loga JmKFS. Vše 

bude prezentováno na říjnovém zasedání VV JmKFS. 

• Člen VV JmKFS pan Pavel Crhan navrhuje případné natáčení přenosů z vybraných 

mládežnických utkání, stejně tak případné znovuzavedení střídavých startů, popř. nějakou 

podobnou alternativu. Předseda VV JmKFS bude prezentovat toto téma na zasedání VV 

FAČR a na regionální komisi FAČR. 

• Člen VV JmKFS pan Petr Čejka informoval o problémech s dotacemi z Národní sportovní 

agentury. Člen VV JmKFS pan Tomáš Třetina podrobně popsal současnou situaci v Národní 

sportovní agentuře a informoval o krocích, které by měli zlepšit fungování uvedené 

agentury. 

• Člen VV JmKFS pan Vojtěch Bártek informoval o situaci v České unii sportu. 

• Předseda VV JmKFS pan Vladimír Kristýn podal podrobné informace z jednání Regionální 

komise FAČR a dále informoval o schůzce s hejtmanem Jihomoravského kraje panem 

Janem Grolichem.  

 

            


